
Protokół Nr VIII/XXXII/2021 

z obrad XXXII Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 20 września 2021r. 

        Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. 

Według listy obecności w sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy stan 15 

radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, 

Sekretarz Gminy Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Dyrektor szkoły Podstawowej w Stubnie Pan Daniel Zielenkiewicz 

Sołtysi wsi: Danuta Pawłucka, Maria Sumka, Zofia Czerwonka, Michał 

Jamrozy, Jerzy Opala.  

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXIX, XXX i XXXI sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

     6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stubno, 

2) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

3) w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej Stowarzyszeniu „Aktywni 

Mieszkańcy” w miejscowości Barycz, 

4) zmieniająca uchwałę Nr XXX/179/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Przemyskiego, 

5) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Stubno na rok 

szkolny 2021/2022, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości.      



   7. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

   8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXXII Sesji, przywitał radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

 

Ad. 3 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXXII Sesji. 

Radni uwag nie mieli. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Protokoły z obrad XXIX, XXX i XXXI  sesji zostały wyłożone przed sesją do 

wglądu radnych i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołów radni nie 

zgłosili. Protokoły w głosowaniu zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie finansowej Gminy 

Stubno. Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Zmiany WPF dokonuje się 



w związku z dostosowaniem wysokości dochodów i wydatków do wielkości 

wynikających z wprowadzonych zmian do budżetu gminy na 2021 rok.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. W dochodach wprowadzamy: dotacja 

celowa z budżetu Województwa Podkarpackiego w ramach PPOW na lata 2021-

2025  na realizację zadania pn.: „poprawa estetyki publicznej w sołectwie 

Stubno poprzez zagospodarowanie miejsca do grillowania i biesiadowania oraz 

nasadzenie ozdobnych krzewów”, dotacja na dofinansowanie zadania pn. 

„Usuwanie wyrobów zawierających azbest. W wydatkach wprowadzamy m. in. 

przebudowa drogi powiatowej nr 1823R Stubno-Kalników-Korczowa, zakup 

materiałów i wyposażenia, zakup energii, budowa alejki na cmentarzu  

w Stubnie.   

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

-  w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej Stowarzyszeniu „Aktywni 

Mieszkańcy” w miejscowości Barycz. Projekt uchwały przedstawiła Pani 

Skarbnik. Udzielamy nieoprocentowanej pożyczki długoterminowej 

Stowarzyszeniu „Aktywni Mieszkańcy” z Barycza na realizację projektu 

„Nadbudowa budynku świetlicy wiejskiej wraz ze zmianą konstrukcji dachu  

w Baryczu oraz doposażenie świetlicy w Stubnie współfinansowanego ze 

środków pochodzących z Unii Europejskiej. Pożyczkę udziela się na okres do 30 

czerwca 2022 roku.  

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- zmieniająca uchwałę Nr XXX/179/2021 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Przemyskiego. Projekt uchwały przedstawiła Pani 

Skarbnik. W związku z przetargiem po którym okazało się, że koszty wykonania 

przebudowy drogi powiatowej nr 1823R Stubno-Kalników Korczowa będą 

wyższe zmieniamy kwotę pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Stubno na rok 

szkolny 2021/2022. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Ustala się 

średnią cenę paliwa w gminie Stubno na rok szkolny 2021/2022. Obowiązkiem 

gminy jest zapewnienie niepełnosprawnym dzieciom pięcioletnim  

i sześcioletnim oraz dzieciom objętym wychowaniem przedszkolnym 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do najbliższego przedszkola, 

oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej lub ośrodka rewalidacyjno-

wychowawczego. Jeżeli rodzice zdecydują się na zapewnienie dowozu we 

własnym zakresie, wówczas gmina powinna wolę rodziców respektować. Na 

dzień dzisiejszy takich dzieci nie mamy.   

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem o przedłużenie umowy 



dzierżawy zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Działka o pow. 0,0427ha 

stanowi mienie komunalne. Położona jest na osiedlu w Nakle.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem o przedłużenie umowy 

dzierżawy zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Działki o pow. 0,12ha  

i 0,09ha stanowi mienie komunalne. Położone są w Stubnie i bezpośrednio 

graniczą z gruntami będącymi własnością dzierżawcy.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Podjęcie uchwały 

jest podyktowana faktem, że na nieruchomości wybudowana zostanie 

kontenerowa stacja transformatorowa wraz z liniami kablowymi należąca do 

Polskiej Grupy Energetycznej Dystrybucja S.A. Służebność zostanie 

ustanowiona na czas nieoznaczony, za jednorazowym wynagrodzeniem. Za 

ustanowienie służebności PGE Dystrybucja S.A wniesie jednorazową opłatę  

w wysokości 3 550,00 zł. Wysokość wynagrodzenia została oszacowana przez 

rzeczoznawcę.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

 



Ad 7. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

 Pan radny Jarosław Zapłaciński zapytał o remont budynku „agronomówki”  

w Kalnikowie. Czy nie należałoby tego budynku odmalować. Pan Wójt 

wyjaśnił, że zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców budynku będziemy 

wymieniać dach na tym budynku i go docieplać. Wtedy też zostanie wykonana 

elewacja budynku.  

Pan Wójt poinformował, że firma „Res-Gaj” będąca w upadłości sprzedała  

35 ha gruntów położonych na Chałupkach Dusowskich. Mamy oficjalny akt 

notarialny.  

Pan radny Jarosław Zapłaciński zapytał co będziemy robić w sprawie 

skrzyżowania na rzece Wisznia w kierunku Hruszowice i Kalnikowa. Bardzo 

niebezpieczne skrzyżowanie. Sprawa do omówienia z Zarządem Dróg 

Powiatowych.  

 

Ad. 8 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1425. 

Protokolant: 

Dariusz Dacyk                                  Przewodniczący Rady Gminy 

                                           Tomasz Serafin 

 

 

 

 

 

 

 

 


